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VERSLAG VERGADERING 
RAAD VAN BESTUUR 
ABSO/BVOS 

Woensdag 22/09/2010 
Officenter te Hasselt 

                                30/09/2010 

 
Aanwezig: Van Bruggen Mark voorzitter 
 Chalon Christian penningmeester  
 Gillet Quentin ondervoorzitter 
 Van Krunckelsven Walter secretaris-generaal 

 

 

Agenda: 
1. goedkeuring agenda 
2. goedkeuring verslag Algemene Vergadering (18/3/2010) 
3. bespreking werking Ploegencommissie en Technische Commissie 
4. tussentijds financieel verslag 
5. bespreking World Ranking Events 2011 
6. problematiek van de laattijdige selecties <> deadline vooropgesteld door organisatie 
7. sponsoring contract 2011 – 2012 
8. subsidie BOIC 
9. verder planning naar jaareinde / Conferentie van de Clubs 
10. nog niet besproken punten uit mail FRSO (dd. 20/9/2010) 
11. vragenronde 
 

1. Goedkeuring agenda 
 Geen opmerkingen.  
  

  
 

2. Goedkeuring verslag Algemene Vergadering (18/3/2010) 
 Unaniem goedgekeurd. 
 
 
 

3. Bespreking werking Ploegencommissie en Technische Commissie  
Ploegencommissie:  

Heeft vergaderd op 15/3; 18/4; 26/4; 9/5; 23/5 en 1/9. Met uitzondering van de laatste vergadering zijn de 
verslagen beschikbaar op de website (waren ook steeds relatief snel beschikbaar). Geen commentaren op 
deze verslagen. 
 
Positieve feedback van zowel de FRSO als de VVO vertegenwoordigers uit deze commissie. Ondanks soms 
zware tegenstellingen in de standpunten wordt toch steeds een aanvaardbaar compromis gevonden. De RvB 
rekent er op dat deze trend verder gezet wordt zodat de leden van deze commissie de afgesproken 
standpunten ook zonder problemen kunnen gaan verdedigen naar de commissies van hun liga alsook naar de 
atleten.  
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Technische Commissie: 
Heeft vergaderd op 4/2 en 17/6. Door samenloop van omstandigheden en misverstanden zijn de verslagen 
soms zeer laattijdig op de website beschikbaar gekomen. Binnen de commissie was dit blijkbaar geen 
probleem aangezien er steeds een voorlopige versie van het verslag rondgestuurd is geweest. 
De RvB hoopt dat naar de toekomst toe, de verslagen iets vlugger publiekelijk beschikbaar komen maar beseft 
ook dat we voor al onze commissies een beroep moeten doen op vrijwilligers die deze functie uitoefenen in hun 
vrije tijd. 
 
De TC steekt redelijk wat tijd in de evaluatie van de wedstrijden van de nationale kalender doch het rendement 
hiervan is blijkbaar beperkt voornamelijk een gevolg van het feit dat de feedback enkel gestuurd wordt naar de 
baanlegger, de organiserende club en de controleur en dat anderen hier weinig of niets van vernemen. De 
fouten worden dus vaak opnieuw en opnieuw gemaakt. 
 
De RvB stelt voor dat de feedback van een wedstrijd (zoals in het verleden) enkel gaat naar de betrokken 
partijen (baanlegger, organiserende club en controleur) zodat zeker geen van hen zich publiekelijk aangevallen 
voelt en afhaakt voor verdere medewerking. Daarnaast zou het bestuur graag één of twee maal per jaar een 
samenvatting zien van de problemen die er gerezen zijn of punten waar meer aandacht aan  
geschonken moet worden met indien mogelijk tips hoe dit kan verbeterd worden. Deze samenvatting zou dan 
naar alle clubs gestuurd worden en mogelijks kunnen delen er van ook opgenomen worden in de tijdschriften 
van de liga’s. Via opbouwende kritiek en voorstellen voor verbetering hopen we op die manier de kwaliteit van 
onze organisaties te verhogen. 
 
De RvB vraagt ook aan de TC of er een handleiding bestaat voor de baanlegger. In diverse clubs 
bestaat/bestond zo iets maar we stellen voor dat deze verschillende documenten geglobaliseerd worden in één 
document dat dan beschikbaar komt voor alle clubs. 
 
Feedback naar FRSO (mail van 20/9):  

- in de huidige samenstelling van het bestuur ABSO/BVOS moet de webmaster deze verslagen niet 
krijgen aangezien de secretaris deze op de website zet. 

- de TC heeft niet vergaderd in de loop van mei en dus kunnen er ook geen verslagen gepubliceerd 
worden. Waarschijnlijk is er een verwarring met de Geschillencommissie (daar zij dezelfde 
samenstelling heeft). Aangezien de Geschillencommissie een disciplinaire commissie is, worden de 
verslagen hiervan niet publiekelijk gemaakt. De betrokken partijen werden echter wel steeds 
geïnformeerd. 

 
 

 

4. Tussentijds financieel verslag  
 De penningmeester geeft toelichting op de huidige stand van zaken. Voor een aantal zaken moeten nog 

facturen naar de liga’s gestuurd worden. Ook voor de 3 daagse van België wordt nog gewacht op de afdracht 
van O.L.G. Ardoc (conform het ABSO/BVOS Sportreglement). 

 
Een voorzichtige schatting wijst in een licht positief saldo bij het afsluiten van de balans op het einde van het 
jaar.  

 

 
 
5. Bespreking World Ranking Events 2011 

Bij de Technische Commissie zijn 3 aanvragen binnengekomen namelijk voor:  
- 1 dag van de 3 daagse van België (organisatie Balise 10 / Pégase) 
- het Belgisch Kampioenschap lange afstand (organisatie Omega) 
- 2

e
 dag van de Sylvester (organisatie VVO/Hamok). Deze aanvraag is veel te laat toegekomen en is 

zelfs nog verre van volledig. 
 
Dit is ook de rangschikking volgens de TC.  
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De RvB confirmeert deze rangschikking te meer daar de eerste 2 wedstrijden ook behoren tot de nationale 
kalender. Aangezien er beslist is dat ABSO/BVOS slechts de kosten van 2 WRE’s draagt zal aan VVO de vraag 
gesteld worden of zij hun aanvraag behouden en dan ook de hieraan gerelateerde kosten willen dragen. (AP1 
WVK).  
Post meeting note: VVO is akkoord om de kost gerelateerd naar deze aanvraag te betalen. 
 
De RvB stelt ook in vraag of ABSO/BVOS naar de toekomst nog verder de kosten van WRE’s moet dragen. 
Achtergrond: deze beslissing is destijds genomen omdat het aantal atleten dat mocht deelnemen aan bepaalde 
internationale evenementen bepaald werd door de plaats van België in het landenklassement; plaats die 
bepaald werd aan de hand van de World Ranking punten van de atleten. Aangezien deze regel niet meer 
gebruikt wordt, is de noodzaak om zelf evenementen te organiseren waarop punten kunnen verdiend worden 
verdwenen. Item zal besproken worden op de Conferentie van de Clubs en de Algemene Vergadering. 
 

 
 
6. Problematiek van de laattijdige selecties <> deadline vooropgesteld door organisatie 

De organisatoren van de grote internationale wedstrijden (WOC, EOC, JWOC, EYOC, JEC en WCE’s) vragen 
steeds maanden op voorhand om cijfers door te geven qua aantal atleten en begeleiders alsook een reservatie 
van de accommodatie. Soms is hier ook al een betaling aangekoppeld. In nagenoeg alle gevallen moeten we 
uitstel vragen en tot op heden is dit steeds gelukt maar er gaat een keer komen dat de organisator zijn been 
stijf houdt en geen laattijdige inschrijvingen aanvaard. Daarom wordt aan de ABSO/BVOS Ploegencommissie 
gevraagd om hier maximaal rekening mee te houden. Een lijst met de belangrijkste data voor deze 
evenementen werd doorgestuurd naar de leden van de Ploegencommissie.  

 
 

  
7. Sponsoring contract 2011 - 2012 

Het sponsoring contract met C.O.-Sports loopt af op 31 december 2010. Het wordt dus stilaan tijd om opnieuw 
rond de tafel te gaan zitten met de verantwoordelijken van C.O.-Sports rond de verderzetting van het 
sponsorcontract.  
 
Naast C.O.-Sports is er ook een potentiële nieuwe sponsor voor additionele uitrusting voor onze geselecteerde 
atleten.  
 
AP2: WVK. Contacteer C.O.-Sports.  

 
 
 

8. Subsidie BOIC 
We hebben een dossier ingediend rond 3 projecten: 

- bijwonen door Roger Aerts van IOF Joint meeting 
- bijwonen door Eric Hully van High Level Event Adviser seminar 
- bijwonen door Mark Van Bruggen van het IOF Congres 

Voor deze projecten werd door BOIC een subsidie toegekend van 2000 euro die inmiddels ook op onze 
rekening gestort is. Naar het einde van het jaar toe zullen we hiervoor wel een kostendossier moeten indienen 
maar het is nu al zeker dat we het volledige bedrag niet zullen kunnen rechtvaardigen. 
 
Via mail werd tussen de leden van de RvB overeengekomen om dit bedrag pas te verdelen van zodra we 100% 
zeker zijn van het finaal toegekende bedrag. Dit standpunt werd op deze vergadering bevestigd. De verdeling 
zal daarna besproken worden op een volgende vergadering. 
 
Of we voor 2011 subsidie krijgen zal afhankelijk zijn van de dossiers welke we kunnen indienen en hier rekenen 
we andermaal op de liga’s. 
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9. Verdere planning naar jaareinde / Conferentie van de Clubs toe 
- Op vraag van de liga’s zouden we ons (voorlopig) budget moeten klaarhebben tegen het einde van 

het jaar zodat zij bij de opstelling van hun budget rekening kunnen houden met wat ze aan 
ABSO/BVOS zouden moeten betalen. 
AP3 CC: 1

e
 week van december een voorstel verdelen naar de andere leden van de RvB. 

               Tegen eind december het (aangepaste) voorstel verdelen naar de liga’s. 
 

- Rekening houdend met de statutaire verplichtingen alsook met het krokusverlof is overeengekomen 
dat de Conferentie van de Clubs zal doorgaan op donderdag 17 februari. Tentatief: aanvang 19u30; 
locatie: Maison des Sports te Liège. 

 
- Ook voor de Algemene Vergadering ABSO/BVOS werd reeds een datum vastgelegd namelijk 

donderdag 17 maart. Tentatief: aanvang 19u30; locatie: ADEPS centrum in Audergem. 
 
 
 

10. Nog niet besproken punten uit mail FRSO (dd. 20/9/2010) 
- Formeel verslag van informele vergaderingen RvB 

- FRSO vraagt om de beslissingen welke genomen worden via informele contacten 
(telefoon, E-mail, ...) ook formeel te documenteren via verslagen en deze op de website te 
publiceren. 

- Beslissing RvB: in het verleden werden de betrokken partijen steeds rechtstreeks 
geïnformeerd van de genomen beslissing zonder dat hiervan een formeel verslag gemaakt 
werd. De RvB blijft bij deze werkwijze (voor echt belangrijke punten zal so wie so een 
vergadering bijeen geroepen worden) maar gaat wel akkoord dat deze punten op een 
volgende RvB nog eens ter sprake komen en dan via het verslag van deze vergadering 
gedocumenteerd worden. 

 
 

- Situatie rond EMIT 
- De situatie rond de E-cards die door EMIT beloofd werden als buffer tijdens de 

reparatieperiode is niet geheel duidelijk ook door de langdurige afwezigheid van de VVO 
verantwoordelijke (verlof + medische ingreep). EMIT is hiervoor opnieuw gecontacteerd 
(via mail op 9/9/2010). Er wordt gewacht op antwoord van EMIT om de situatie opnieuw te 
bekijken. 

 
 

- Feedback van Roger Aerts op IOF Congres in Trondheim 
- Het officiële verslag van het IOF congres is nog niet verdeeld. In zijn feedback spreekt 

Roger als belangrijkste punt over een aanpassing van de statuten en dit rond de situatie 
van landen die nog geen volwaardig IOF lid zijn. Voor ons irrelevant dus. 

  
- Tijdens zijn verblijf in Trondheim had Roger ook gesprekken met de delegatieleider van de 

EYOC 2011 in Tsjechië. Een verschuiving van de datum is niet meer mogelijk. Ook had 
Roger een gesprek met de voorzitter van de Europese federaties (zij zijn verantwoordelijk 
voor de toewijzing van de EYOC) over de problematiek van de datum maar daar werd 
gesteld dat het de organisatoren zijn die een datum voorstellen en dat dan op de 
vergadering gestemd wordt tussen de verschillende kandidaturen. Roger heeft ook met de 
kandidaten voor de EYOC 2012 (Frankrijk en Roemenië) gepraat om ons probleem aan te 
kaarten. Er is weinig of geen kans dat men regels gaat vastleggen wanneer de EYOC 
exact moet georganiseerd worden (als een organisator dit wil kan het zelfs in oktober ref. 
de EYOC in Zwitserland in 2008). 
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- Financiering van IOF opdrachten 
- Tijdens de Algemene Vergadering is men er van uitgegaan dat het bijwonen door Roger 

Aerts van de IOF Joint meeting een verplichting was die opgelegd was door IOF. 
Zodoende stelde men dat IOF de hieraan verbonden kosten ook op zich moest nemen. 

- Na gesprek met Roger Aerts werd duidelijk dat het hier om een verkeerde assumptie ging 
omdat enkel de voorzitters van de verschillende commissies deze vergadering moeten 
bijwonen. De andere commissieleden mogen deze vergadering bijwonen doch op eigen 
kosten (of de kosten van hun federatie/liga). Na deze feedback van Roger werd door de 
leden van de RvB overeengekomen dat het geen zin had om het aktiepunt uit te voeren 
aangezien het antwoord toch al gekend was. Dit werd ook aan de liga’s meedegeeld op 22 
maart. Later (17/7) werd dit antwoord nog eens verduidelijkt aan FRSO. De RvB bevestigd 
haar standpunt maar zal wel aan IOF een verduidelijking vragen van de policy van IOF 
rond terugbetaling van kosten. AP4: WVK. 

 
 
 

11. Vragen 
- de ABSO/BVOS website heeft behoefte aan een nieuwe, moderne look. De inhoud is in orde alleen 

zou het geheel iets opgefraaid moeten worden. Quentin (onze webmaster) heeft zich akkoord 
verklaard om hier in de nabije toekomst naar te kijken. Indien er bemerkingen zijn rond de huidige 
website of voorstellen voor de nieuwe mogen die steeds aan hem doorgegeven worden. 

     
 

  
 Walter Van Krunckelsven 
 Secretaris-Generaal 


